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Muissa asioissa keskusteltiin: 
 
Seuraava palveluvaliokunnan kokous pidetään maaliskuussa. Tällöin asialistalla on kansalaisopiston 
rehtori Kimmo Yli-Savolan esitys kansalaisopiston toiminnan kehittämiseksi. Sivistystoimen johtaja 
Jari von Becker kertoi myös, että sivistystoimen kehittämiseen ja henkilökunnan 
kehittämiskoulutukseeen on valittu suunnittelu- ja konsultointialan yritys FCG. Lisäksi 
sivistystoimenjohtaja kertoi koulukuljetusten kilpailuttamisesta ensi lukuvuotta varten. 
 
Palveluvaliokunnan keskusteluissa Riitta Tuomala toi esiin myös sen, että onko Iitissä tarve eriyttää 
toisistaan hyvinvointi- ja sivistyspuoli. Riitta Tuomala esitti myös hyvinvointipäällikön palkkaamista. 
 
Muissa asioissa keskusteltiin myös kirjaston tulevasta saneerauksesta ja sen aiheuttamista 
muutoksista työntekijöiden työtiloihin. Samoin valiokunnassa keskusteltiin kunnantalon mahdollisista 
käyttötarkoituksista. Asiaan saadaan lisävalaistusta kun kunnantalon rakennetutkimukset on 
suoritettu. 
 
 
  


